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Yıl: 2 Sayı: 103Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği yayın organıdır

Pazaryerleri bir bir tamamlanıyor...DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı

DÜZCE KABUK DEĞİŞTİRİYOR
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HAMİDİYE PAZARYERİ’NİN TEMELİ ATILDI

Düzce Belediyesi tarafından projelendirilen 

Hamidiye Modern Pazaryeri'nin temeli atıldı. 140 

tezgah kapasiteli pazaryerinin yıl içinde 

tamamlanacağını belirten Düzce Belediye Başkanı Dr. 

Faruk Özlü, “Önce bütçemizi ayarladık. İhalesini yaptık. 

10 Milyon TL bir bütçe ayırdık. Pazaryeri yaz aylarında 

da tamamlanmış olacak' dedi. DESOB Başkanı Mustafa 

Kayıkcı da temel atma töreninde yaptığı konuşmada, 

“Düzce, bir bütün halinde kabuk değiştiriyor. Lütfen 

bunu görelim. Burada amaç sadece pazaryeri görmek 

değil, bu şehrin kökten değiştiğini hep beraber 

görmeliyiz. Meselenin özü hizmettir' dedi. 

Salı Pazarı olarak bilinen bölgede 140 tezgah 

kapasitesine sahip olacak şekilde projelendirilen 

modern pazaryerinin Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk 

Özlü ev sahipliğinde düzenlenen temel atma törenine 

Düzce Milletvekili Ercan Öztürk, DESOB Başkanı Mustafa 

Kayıkçı, Sebze ve Balıkçılar Odası Başkanı İslam Batuhan 

Yangaz ve protokol mensupları katıldı. Sebze ve 

Balıkçılar Odası Başkanı İslam Batuhan Yangaz  Aziziye 

Mahallesinde yapımında sona gelinen Merkez 

Pazaryerinden sonra Hamidiye'nin ikinci proje olduğunu 

belirterek, “Bu iki projede Faruk Özlü başkanımın 

zamanında yapılıyor. Bu çalışmada iğne ucu kadar 

desteği olan herkese pazarcı esnafını yağmurdan 

sıkıntıdan kurtaran kim varsa teşekkür ediyorum” 

şeklinde konuştu.
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DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı da törende 

yaptığı konuşmada şu görüşlere yer verdi, 

“Düzce içme suyu ile Pazaryeri projeleri ile 

Melen Projesi ile hele Asar Suyu Projesi ile 

okulları ile bir bütün halinde kabuk 

değiştiriyor. Lütfen bunu görelim. Burada 

amaç sadece pazaryeri görmek değil. Sayın 

belediye başkanım sayesinde sadece 

pazaryerleri değil, bu şehrin kökten 

değiştiğini hep beraber görüyoruz. Bu 

gelişmeler iyi bir şey, güzel bir şey. 

Meselenin özü hizmettir. Ben Allah razı olsun 

diyorum. Görünmeyen hizmetler de var ama 

görünenler bize yeter. Biz bir ve beraber 

olacağız. Bu işleri kimler başarıyorsa biz de 

yanında yer alacağız.”

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü de 

pazaryerini yaz aylarında tamamlayacaklarını belirtti ve 

şu görüşlere yer verdi; “Gerçekten de önce bütçemizi 

ayarladık. İhalesini yaptık. 10 Milyon TL bir bütçe ayırdık. 

Burada takas işlemleri vardı. Bazı kurumların takas 

işlemlerini yaptık, müsaade aldık. Projeyi kendimiz 

mimarlarımız çizdi hazırladı. Serbest ihale yaptık. İnşallah 

bu yaz bitecek. Kış geldiğinde pazarcı esnafımız medeni 

KAYIKCI: “MESELENİN ÖZÜ HİZMETTİR”

şartlarda, insani şartlarda burada hizmet verecek. Mahalle halkımız 

da buradan alış verişini yapacak.  Bizim planımız hazır. Bunlardan 

en büyüğü Aziziye Mahallesi'ndeki Merkez Pazaryeridir. Orada 

modern bir proje yaptık. Bitti diyebiliriz. Araç park yerlerinin 

asfaltı dökülüyor. Sanıyorum bir haftaya kadar bitecek. Bir disiplin 

içinde esnafımızı oraya taşıyacağız.”

 Düzce Belediyesi, Aziziye Mahallesi'nde bulunan Merkez Pazaryerinin çevresindeki yollarda 
çalışma başla�. Sokaklarda mevcut bozuk asfalt kısımların kazıma çalışmaları yürütülürken 
kaldırım bordürleri de örülüyor.

Düzce Belediyesi Merkez Pazaryeri Projesi, vatandaşlarla buluşmak için gün sayıyor. Yarı açık 
ortamı, kendine özgü tasarımıyla modern pazaryeri ça�sındaki güneş panelleri sayesinde 
kendi enerjisini kendi üreten doğa dostu proje olarak bölgede en dikkat çekici ya�rımlar 
arasında yerini aldı.

İç kısımlardaki çalışmalar büyük ölçüde tamamlanırken Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, 
pazaryeri çevresindeki sokakların yeniden düzenlenmesi ve asfaltlanması için çalışmalara 
başladı. Pazaryeri alanının iki yanında uzanan sokaklarda asfalt kazıma ile işe başlayan 
ekipler, çevre kaldırım alanları için bordür döşeme işlemine de başladı. Kazıma çalışmalarının 
ardından araç ulaşımının daha kolay ve hızlı olması için en kısa sürede asfalt serimi de 
tamamlanarak pazaryerinin vatandaşların kullanımına sunulması planlanıyor.

PAZARYERİ ÇEVRE YOLLARI ASFALTLANIYOR
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Şoför esnafının sorunları ele alındı 

TÜRKİYE ŞOFÖRLER VE OTOMOBİLCİLER

FEDERASYONU HEYETİNDEN ZİYARET 

İlçemizde mahalle ve köy sınırlarımız içerisinde çeşitli meslek 
dallarını kapsayan 569 üyeye hizmet vermektedir. 

Odamız karma oda olması nedeni ile her mesleğin kendi bünyesinde 
alınması gereken , mesleğe göre değişkenlik gösteren , ustalık, 
kalfalık , kapasite raporu ,  mesleki yeterlilik belgesi , gibi konularda 
üyelerimiz bilgilendirilme yapılmış olup , gerekli kurum ve kuruluşlar 
ile istişare halinde yönlendirilmeler yapılmaktadır.

Gıda sektöründe işletmelere alerjen listeleri , numune saklama 
koşulları , hijyen belgeleri , tartı aletlerinin ayarlanması , tapdk 
ruhsatları , işyeri açma ruhsatları  , ücret tarifeleri , işyerinde olması 
gereken diğer porosedürler hakkında detaylı bilgiler verilmektedir.

Gelen genelgeler doğrultusunda ve esnaflarımızın yapılandırma 
kapsamında ve diğer işleyişler konusunda gerekenler yapılmış ve 
halen çalışmalarımıza devam etmektedir.

Zaman zaman oda başkanımız Enver AKYÜZ tarafından esnaf ve 
kurum ziyaretleri gerçekleştirilmektedir.

KAYNAŞLI ESNAF VE SANATKARLAR ODASI 

Enver Akyüz/ Kaynaşlı Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Yöne�m Kurulu Başkanı 

Türkiye Şoförler ve Otomobilciler Federasyonu Yönetim Kurulu 

Üyeleri DESOB’u ziyaret etti. DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı 

federasyon heyetini makamında ağırladı. Samimi bir ortamda 

geçen görüşmede şoför esnafının sorunları ele alındı. DESOB 

Başkanı Mustafa Kayıkcı Türkiye Şoförler ve Otomobilciler 

Federasyonu Yönetim Kurulu üyelerine ziyaretlerinden dolayı 

teşekkür etti ve ‘çok verimli bir görüşme gerçekleştirdik. Heyete 

Birliğimize ve şoför esnafının sorunlarına ilişkin bilgi verdik’ 

dedi.


